
Abituriendid leidsid, et Saue 
on vaikne ja kodune paik.Ehk lii
gagi vaikne - koolist vaba ajaga 
pole siin suurt midagi peale ha
kata. Suurde linna minek võtab 
aga aega ja vaeva.

Seda muret leevendaks Uks klu
bi taoline kultuuriasutus, kus 
peaks 5- ja 50-aastaste kõrval 
ruumi jätkuma ka noortele.

Saue on armsaks saanud oma ro
helusega. Küllap oleks veel arm
sam, kui keegi selle roheluse 
eest hoolt kannaks.Silma häirivad 
korrastamata haljasalad, laokil 
prügikonteinerid,barakid...Siiski, 
roheliste algatusel on juba ära 
tehtud nii mõndagi.Südant valuta- 
takse veel Sauet ähvardava joogi- 
veepuuduse pärast.

Mida arvavad abituriendid oma 
koolist?

Üksmeelselt kinnitatakse, et 
see on oma suuruselt just niisu
gune, nagu üks hea kool peab ole
ma - väike ja hubane. Parasjagu 
nii suur,et õpilastes saaks tek
kida omakoolitunne,mida,tõsi küll, 
esialgu nappima kipub ja mille ku
junemisele tuleks suuresti kasuks 
opilasvolikogu kuuldavotmin© koo
li juhtkonna poolt.

Teed paremuse poole nähakse 
õpilaste suuremas valikuvabaduses 
õpitava materjali suhtes. See aga 
eeldab heade koolmeistrite olemas
olu.

Jõuti kogu haridussüsteemi kum
ad, tava probleemini:õpetajate põud, 
korterlpuudus, palgafondi ei ole 
piisavalt.Nii ei saa olla mingit 
konkurentsi pedagoogide vahel,mis 
aga on hädavajalik.
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